
Zapisnik II. redne seje Parlamenta Dijaške organizacije Slovenije                          
(seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, v petek, 20. decembra z začetkom 
ob 11.00)  

Prisotni: člani Predsedstva DOS, 53 poslancev Parlamenta DOS in 30 spremljevalcev    

 

§ Predstavitev sodelovanja s Poletno šolo Rotaract Ljubljana 25: “Pot do uspeha”. Predstavitev vodi 
Luka Pregelj. To je je brezplačna 5 dnevna poletna šola za dijake na kateri bodo slednji pridobili 
uporabna znanja s področij mehkih veščin, osebnih financ, kariernih in podjetniških strategij, 
vrednot in motivacije za uresničitev svojih potencialov. Prvič so  jo izvedli avgusta 2019. Manjši 
generacijski preskok med predavatelji in udeleženci bo zagotovil večjo retencijo informacij. Nekaj 
zagotovljenih mest za poletno šolo bomo razpisali že v okviru projekta Naj dijak. 

 

Predlagan dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda,  
2. Poročilo Predsednika DOS,  
3. Poročilo Predsedstva DOS,  
4. Imenovanje Podpredsednika DOS,  
5. Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta 2024-2025,  
6. Dijaška problematika,  
7. Razno  

Ad. 1 Potrditev dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti: parlament je sklepčen, saj je ob preverjanju sklepčnosti prisotna tretjina vseh dijaških 
poslancev v Republiki Sloveniji.  

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

“Parlament DOS potrjuje predlagan dnevni red«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  53  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 2. Poročilo Predsednika DOS  

Predsednik Dijaške organizacije Slovenije, Tai Žnidarčič, je predstavil opravljeno delo v obdobju od izvolitve do 
20. decembra.  



 
 
Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsednika DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  53  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 3. Poročilo Predsedstva DOS  

• Poročilo Zale Prah, Predsednice Odbora DOS za izobraževanje  

Predsednica Odbora za izobraževanje Dijaške organizacije Slovenije, Zala Prah, je predstavila 
opravljeno delo od izvolitve do II. redne seje Parlamenta DOS. 

• Poročilo Ane Veninšek, Predsednice Odbora DOS za socialo  

Predsednica Odbora za socialo Dijaške organizacije Slovenije, Ana Veninšek, je predstavila opravljeno 
delo od izvolitve do II. redne seje Parlamenta DOS. 

§ Poročilo Hane Kolendo, Predsednice odbore Odbora DOS za mednarodno sodelovanje in  regionalno 
povezovanje  

Predsednica Odbora za mednarodno sodelovanje in regionalno povezovanje Dijaške organizacije 
Slovenije,  Hana Kolendo, je predstavila opravljeno delo od izvolitve do II. redne seje Parlamenta DOS.  

• Poročilo Jana Žebreta, Predsednika Odbora DOS za kulturo, šport in obšolske  dejavnosti  

Predsednik Odbora za kulturo, šport in obšolske dejavnosti Dijaške organizacije Slovenije, Jan Žebre, 
je predstavil opravljeno delo od izvolitve do II. redne seje Parlamenta DOS. 



  
• Poročilo Mije Istenič, Predsednice Odbora DOS za PR  

Predsednica Odbora za PR Dijaške organizacije Slovenije, Mija Istenič, je predstavila opravljeno delo 
od izvolitve do II. redne seje Parlamenta DOS. 

Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsedstva DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu 

ZA  53  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 4. Imenovanje Podpredsednika DOS  

Predsednik DOS, Tai Žnidarčič, je Parlament DOS seznanil s predlogom o izboru kandidatke za Podpredsednico 
DOS. Poslancem je predstavil predlog imenovanja Hane Kolendo, svojo odločitev pa je podkrepil z argumenti o 
primernosti kandidatke. Predsednik je poudaril, da je predlog usklajen s Predsedstvom DOS. 

Tai Žnidarčič je kandidatko pozval k kratkemu nagovoru. 

Hana Kolendo je nagovorila prisotne. 

Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Predsednik DOS v imenovanje za Podpredsednico DOS, Parlamentu DOS,  
predlaga Hano Kolendo«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  49  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 



Ad 5. Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta 2024-2025 

Predsednik DOS je vsem prisotnim predstavil poudarke predloga Letnega delovnega načrta DOS, ki ga je  
Predsedstvo DOS pripravilo na delovnem vikendu.  

Tai Žnidarčič je prisotne na seji pozval k razpravi in zastavljanju morebitnih vprašanj v zvezi z LDN 2024/2025. 

Poslanci in spremljevalci so pričeli z razpravo v zvezi s predlogom LDN in predsedstvu zastavili nekaj vprašanj.  

• Poslance  je predvsem zanimalo, na kakšen način želimo pristopati do odgovornih za nastale težave v 
 javnem potniškem prometu in kako smo se do sedaj tega lotevali. 
 

§ Tai Žnidarčič jim je odgovoril, da smo do sedaj skupaj s šolami iz Novega mesta in okolice napisali dopis,  
naslovljen na DUJPP, kjer smo opisali težave, s katerimi se dijaki soočajo od začetka leta. Povedal je, da  
se je skupaj s člani predsedstva udeležil sestanka na DUJPP, kjer smo se skupaj pogovorili o težavah, s  
katerimi se mladi soočajo, in o najboljših rešitvah.  

S temo smo nadaljevali pri točki dijaška problematika. 

Predsednik DOS je dal na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS potrjuje Letni delovni načrt 2024-2025«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  49  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Predsednik je prekinil sejo za 30 minut za namen malice. 
 
 
Ad 6. Dijaška problematika  
 

Pri točki »Dijaška problematika« je Predsednik DOS vse prisotne pozval k izpostavitvi dijaške problematike. 

• Poslanka Gimnazije Jesenice je poročala o težavi z ukinjenimi avtobusi in težave s tem, da so določeni 
avtobusi, ki so bili prej namenjeni vsem, sedaj namenjeni zgolj osnovnošolcem. Poročala je tudi o 
prepolnih avtobusih, ki na določenih postajah dijakov sploh ne sprejemajo več. Poudarila pa je tudi, da 
se s težavami soočajo tudi dijaki iz Rateč in Kranjske gore, ter o zamudah vlaka tudi do 40 min.  
 

• Tai Žnidarčič jo je vprašal, če so se te težave začele letos ali so že prej soočali z enakimi težavami. 
 

• Poslanka Gimnazije Jesenice je odgovorila, da so se težave začele septembra letos. 
 

• Tai Žnidarčič jo je pozval, da se z njihove strani po celotni regiji zberejo informacije in da skupaj napišejo 
dopis ter ga posredujejo Dijaški organizaciji Slovenije, ki bo stopila v kontakt s pristojnimi. 
 



• Predstavnik Gimnazije Novo mesto, Andraž Matoš, je predlagal, da Dijaška organizacija Slovenije ustvari 
anketo o javnem potniškem prometu in z njo doseže večji krog dijakov. 
 

• Tai Žnidarčič je podal repliko, s katero je povedal, da ankete Dijaške organizacije Slovenije ne dobijo 
dovolj odziva. 
 

• Andraž Matoš mu je odgovoril, da se mu zdi, da je JPP v tem času ena najbolj perečih tem in da bi anketa 
po vsej verjetnosti dobila veliko večji odziv kot ostale. 
 

• Poslanka Zala Gluk je predstavila zelo dober odziv na anketo Dijaške skupnosti Celje in povedala, da je v 
celjski regiji vse manj težav z JPP. 
 

• Tai Žnidarčič jo je vprašal, na kakšen način je bila sama anketa sestavljena. 
 

• Nik Slemenšek, predstavnik Ekonomske šole Celje, mu je na vprašanje odgovoril s tem, da je DSC šole 
povezal z bazo šolskih mailov, s katero lahko dostopajo do vseh celjskih dijakov in da se je na ta način 
odziv na ankete bistveno povečal. Poroča o težavah dijakov in o tem, da termini voznih redov ostajajo 
enaki, da so postaje še vedno prepolne, prav tako tudi avtobusi, resen problem pa so še vedno tudi 
zamude k pouku. Govoril pa je tudi o tem, da so se po vsej verjetnosti določeni dijaki na nove vozne rede  
privadili in da se jim ne zdi več smiselno na tovrstne ankete odgovarjati. DSC  pa sporoča, da bodo še 
naprej iskali rešitve za te dijake in poskušali stare vozne rede vrniti v sistem. Poročal je tudi, da DSC vsak 
mesec na DUJPP pošilja maile s podatki o tem, katere linije JPP so problematične in kaj bi bilo potrebno 
spremeniti. Naštel je tudi pet napak, ki so se pojavile z letošnjim letom,  in sicer da DUJPP o spremembi 
voznih redov ni obvestil nikogar razen občin, da so povzročili zamude avtobusov, prepolne avtobuse in 
avtobusne postaje, da govorijo o tem, da so vse težave po večini rešene, pa v resnici niso. 
 

• Hana Kolendo, članica predsedstva, je podala repliko, kjer je opozorila na to, da se s podobnimi težavami 
sooča celotna Slovenija in ne zgolj Celjska regija, poudarila pa je tudi to, da kot DOS ne moremo priti v 
stik z vsemi srednjimi šolami, saj je veliko od njih neodzivnih in da se zato bolj zanašamo na socialna 
omrežja, kjer prav tako delimo vse informacije. Pozvala je tudi vse predstavnike srednjih šol, da delijo 
objave po njihovih socialnih omrežjih in da s tem pomagajo pri večjem odzivu na določene ankete. 
Odgovorila pa je še, da DUJPP mladinskim organizacijam ni dolžan poročati o spremembah, ki se bodo 
zgodile na voznem redu.  
 

• Nik Slemenšek je dodal še, da se ni izkazalo  kot dobro, da DUJPP ni bil dolžan obveščati šol in mladinskih 
organizacij, kar bodo v prihodnosti morali  storiti.  
 

• Tai Žnidarčič je dodal še, da je direktor DJPP povedal, da je naloga koncesionarjev, da vzpostavijo vozne 
rede, ki bodo primerni za dijake. 
 

• Ana Veninšek in Mija Istenič sta dodali še, da za zamude avtobusov ni kriv DUJPP, temveč koncesionar, 
voznik avtobusa ali slabe razmere na cesti. 
 

• Poslanec Enej Kolar predstavil težavo, s katero se soočajo dijaki Gimnazije, elektro in pomorske šole Piran 
kjer imajo težavo s tem, da je šola morala urnik in s tem pričetek pouka zamakniti za trideset minut, saj 
velika večina dijakov v šolo sploh ni mogla priti ob pravem času. Povedal  je, da so pripravili anketo, kjer 
so dijaki napisali, katere so problematične avtobusne linije, s pomočjo katerega bodo pripravili tudi dopis. 
Problem imajo s tem,  da avtobusa sploh ni in da dijaki na prve ure sploh ne morejo hoditi, za kar imajo 
posledično tudi slabše ocene ali pri določenih predmetih tudi neocenjeno ocenjevalno obdobje. 
 

• Hana Kolendo mu je odgovorila, da se strinja s tem, da imajo koncesionarji težavo s pomanjkanjem 
avtobusov in voznikov. 

 



§ Tai Žnidarčič je še enkrat pozval vse z enako ali podobno težavo, da pripravijo dopis in da bo DOS nato 
ponovno stopil v kontakt z DUJPP in poskušali urgirati, spremeniti vozni red v prid dijakov. 
 

• Predstavnik Gimnazije Jožeta Plečnika poziva Dijaško organizacijo Slovenije, naj začne s tem, da javno 
opozarja na spremembe in ustrezen nadzor nad JPP. 
 

• Enej Kolar mu je odgovoril, da sta se njihova šola in ODS že obrnili na medije in podali izjavo. 
 

• Hana Kolendo je dodala, da je DOS mnenja, da s kontaktiranjem medijev na začetku ne bi dosegli dobrega 
odziva  in da bi to kvečjemu pripeljalo k slabim odnosom in negativnim posledicam s strani DUJPP.  
 

• Mija Istenič in Hana Kolendo sta dodali še, da bo ustvarjena Whatsapp skupina, preko katere bo DOS 
obveščal predstavnike dijakov iz posameznih šol o anketah in dogodkih.    
 

• Jaka Kuhar iz Gimnazije Kranj je izpostavil problem šol njihove regije in povedal, da so se zaradi težav z 
JPP povezali dijaki, ravnatelji in župani njihove regije. Ravnatelji so skupaj napisali dopis, naslovljen na 
ministrstvo. Kljub dopisu poroča, da se stanje ni izboljšalo.  
 

• Hana Kolendo se je strinjala s povedanim in dodala, da se podobne težave pojavljajo na njihovi šoli. 
 

• Andraž Matoš meni, da smo se mladi prehitro prilagodili na spremembe in da se daje s tem javnosti             
občutek, da je problem rešen, pa v resnici ni. Ponovno apelira na DOS, da še naprej javno izpostavlja 
problematiko JPP. 
 

• Anej Ivanc, poslanec Elektrotehniško-računalniške strokovne šole in gimnazije Ljubljana, poudarja, da 
JPP ne sme vplivati na dijakove ocene in prisotnost pri pouku.  
 
 

Član predsedstva, Jan Žebre, pozove poslance, da povedo s kakšnimi problemi se soočajo glede praktičnega pouka.  

• Anej Ivanc poroča o številu ur praktičnega pouka in PUD-a na njihovi šoli in predstavi možnost opravljanja 
možnost prakse na projektu Erasmus+. Meni, da imajo praktičnega pouka dovolj. 
 

• Lara Košir, poslanka Srednje šole za gradbeništvo in varovanje okolja Celje, je mnenja, da je praktičnega 
usposabljanja pri delodajalcu in v šoli bistveno premalo in da bi se moralo to spremeniti. 
 

• Predstavnica Dvojezične srednje šole Lendava je mnenja, da pri programu predšolske vzgoje primanjkuje 
praktičnega usposabljanja v vrtcu in da je zato težje opravljati končne izpite, ki so povezani s tem. 
 

• Lara Smodiš, poslanka Srednje grafične šole Ljubljana, poroča o premalo urah praktičnega usposabljanja  
pri delodajalcu. Prav tako pa imajo na njihovi šoli težavo s tem, da so v preteklih letih lahko dijaki, ki si 
sami niso mogli najti delodajalca za izvajanje prakse, to našli na RTV, s katerim od letos dalje šola ne 
sodeluje več zaradi spremembe zakona o plačilu PUD-a. Zato bodo letos dijaki, ki si sami ne bodo mogli 
najti delodajalca, imeli velike težave. Problem je nastal v tem, da so dijaki za delodajalca prevelik strošek 
glede na znanje, ki ga imajo. 
 

• Jan Žebre je podal repliko in izpostavil težavo, da delodajalci zaradi premajhnega znanja dijakov le teh ne 
želijo več zaposlovati oziroma jih zaposlujejo vedno manj.   
 

 
• Predstavnica Gimnazije Ormož, smer zdravstvena nega, prav tako opozarja na problem premajhnega 

števila ur prakse pri delodajalcu. Meni, da v tako kratkem času, kot ga je na voljo za praktično 
usposabljanje, ne pridobiš dovolj znanja in celovite izkušnje dela v zdravstvu.  
 



  
• Lara Košir pa opozarja, da imajo na njihovi šoli preveč poudarka na risanju in da bi nekaj ur iz tega lahko 

namenili praksi v delavnicah.  
 

• Ana Veninšek se je navezala na Laro Smodiš, ki je pred tem omenila težavo s plačevanjem praktičnega 
usposabljanja pri delodajalcu in povedala, da se na veliko šolah pojavljajo podobni problemi s tem, da 
delodajalci ne zaposlujejo več mladih zaradi premajhne količine znanja, ki jo imajo in prevelikega stroška. 
 

• Mija Istenič jo je vprašala, na kakšen način pri njih poteka praksa, koliko in na kakšen način jo imajo v 
šoli in koliko pri delodajalcu. 
 

• Lara Smodiš ji je odgovorila, da imajo oni prakse v šoli dovolj, saj se vsi strokovni predmeti delijo na 
praktični in teoretični del in da to seveda ni plačano. Težava je le pri PUD, ki ga je premalo, dijaki pa že 
tako ali tako težko dobijo delodajalca. 
 

• Jan Žebre prav tako izpostavlja problem, da dijaki težje dobijo delodajalca za opravljanje PUD-a, da so 
delodajalci čedalje manj pripravljeni vzeti dijake s premalo izkušenj in znanja. 
 

• Lara Smodiš je kot repliko podala njihov primer, s katerim je povedala, da so prejšnja leta  dijakom, ki si 
sami  niso mogli poiskati delodajalca pomagali s pogodbo z RTV, kjer so vsako leto za opravljanje PUD-a 
zaposlili veliko dijakov. To naj bi se po sprejetju zakona o plačilu prakse spremenilo in dijaki te možnosti 
nimajo več. 
 

• Anej Kolar je podal repliko in povedal, da država ni sprejela nobenega zakona, ki bi delodajalca zavezoval 
plačila prakse in da se je verjetno zgodila sprememba v pogodbi s šolo in posameznim delodajalcem. 
 

• Jan Žebre je pozval dijake, da če imajo še kakšno težavo, predlog za spremembe pišejo njemu ali 
predsedstvu in s tem zaključil debato o praktičnem usposabljanju. 
 

Hana Kolendo je pozvala dijake iz gimnazij, da predstavijo še svoje morebitne težave, s katerimi se soočajo.  

• Ema Lenc, poslanka Gimnazije Škofja Loka je podala predlog za sodelovanje s projektom Erasmus+ pri 
razpisu za učno mobilnost posameznikov kot so dijaki, osebje, praktikanti, vajenci, mladinski delavci 
in mladi. Prav tako pa spodbuja tudi sodelovanje na razpisu za sodelovanje med organizacijami in 
institucijami. 
 

• Nik Slemenšek je opozoril na vsebinsko neprimerno predstavo, ki se je odvijala za stanovalce dijaškega 
doma Ivana Cankarja.  
 

• Lara Košir je izpostavila problem vpisovanja na fakultete iz srednjih strokovnih šol, da je bilo dijakom ob 
vpisovanju na srednje šole obljubljeno, da se bodo lahko ob opravljenem 5 predmetu na maturi vpisali 
skoraj na vsako fakulteto pa zdaj žal temu ni več tako. 
 

• Ana Veninšek jo je pri tem podprla in povedala, da se tudi sama sooča s podobnimi težavami in upa, da 
se bo to uredilo v prid dijakom. 
 

 
• Poslanec Dante Manolo Drožina je izpostavil problem na dvojezični šoli, ki jo obiskuje in povedal, da imajo 

težavo s slabimi prevodi učbenikov in knjig v italijanščino.  

Hana Kolendo se je poslancem zahvalila za vsa poročila in rekla, da bo Dijaška organizacija Slovenije delala na 
omenjenih problematikah. 



 

Predsednik DOS je pozval Varuha dijakovih pravic k predstavitvi aktualnega stanja na področju varovanja 
dijakovih pravic. 

Varuh dijakovih pravic je predstavil dosežke mandata 2024. 

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

»Parlament DOS se seznanja z dijaško problematiko.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  30  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 7. Razno  

Tai Žnidarčič je prisotne pozval k razpravi pri točki »Razno« 

• Nika Milunović iz dijaškega doma Bežigrad je predsedstvo vprašala, zakaj dijaški domovi nimajo volilne 

pravice na sejah parlamenta DOS. 

 

• Jan Žebre ji je odgovoril, da do letos dijaški domovi niso pokazali interesa za sodelovanje z DOS ter da 

bodo delali na tem, da se jih od zdaj naprej redno vključuje. 

 

• Andraž Matoš je izpostavil prakso okroglih miz in usmeritev v retorične in debatne krožke kot predlog 

za nove dogodke in projekte. 

 

• Nika Milunović je postavila vprašanje o tem, ali DOS načrtuje še kakšen projekt podoben obisku 

institucij OZN na Dunaju. 

 
• Tai Žnidarčic ji je odgovoril, da podobni projekti niso načrtovani v bližnji prihodnosti, saj je to velik 



organizacijski in finančni zalogaj. Bomo pa se trudili, da v prihodnje izpeljemo še kakšen podoben 

projekt. 

Predsednik DOS se je zahvalil vsem prisotnim za udeležbo na II. redni seji Parlamenta DOS.  

 

Predsednik DOS je dal na glasovanje naslednji sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s točko: »Razno.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  30  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Predsednik DOS je zaključil II. redno sejo Parlamenta DOS.  

Seja se je zaključila ob 13:55 uri.  

V Veliki sejni dvorani MOL, 20. decembra 2024

 

 

 

 

 

 

 

 



Zapisnik zapisala:  

          Ana Veninšek 
Članica Predsedstva  

Dijaške organizacije Slovenije  
 

Zapisnik potrjuje:  

                      Tai Žnidarčič 
Predsednik  

Dijaške organizacije Slovenije

  


